
Rada Miasta Radymna 
Sesja zwyczajna 

Protokół nr LIV/2022 

LIV Sesja w dniu 29 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:46 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Nieobecni byli Radni: Pani Joanna Burbeło, Pan 

Paweł Suchodolski. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna, 

Pani Zofia Kawałek - Sekretarz Miasta Radymna, 

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna, 

Pan Marek Sobolewski – Radny Powiatu Jarosławskiego, Kierownik ZGK Radymno. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek - Przewodniczący Rady Miasta 

Radymna. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LIV zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 13 Radnych. Nieobecni 

byli Radni: Pani Joanna Burbeło, Pan Paweł Suchodolski. 

 

Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 



Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad LIV sesji, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w  budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 69/LIV. 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 rok – projekt 70/LIV. 

       4a) przedstawienie Radzie projektu uchwały;  

       4b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały 

w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 r.; 

       4c) opinie komisji stałych Rady Miasta Radymna;  

       4d) opinia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta 

Radymna w sprawie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 r.; 

       4e) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 r.;  

       4f) głosowanie.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Radymna – projekt  71/LIV. 

       5a) przedstawienie Radzie projektu uchwały;  

       5b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 72/LIV. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 73/LIV. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych 

dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych – projekt 74/LIV. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radymnie – projekt 75/LIV. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 5 grudnia 2022 r. według 

właściwości – projekt 76/LIV. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXX/219/2021 Rady Miasta Radymna  

z dnia 7 kwietnia 2021 r.  

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miejskiej Radymno na lata 2021 - 2025- projekt 77/LIV. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXVI/261/2021 Rady Miasta Radymna 

z dnia 12 października 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Radymna- projekt 78/LIV. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

14. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zapytania. 

18. Zakończenie obrad sesji. 



Nikt nie składał wniosku o zmianę Porządku obrad. 

 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – 

projekt 69/LIV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Na prośbę Pana Janusza Sobejko – Przewodniczącego Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego, Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach o godz. 12:08 

Podczas przerwy odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego, podczas którego Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 69/LIV. 

Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

O godz. 12:10 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad było obecnych 13 Radnych. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2022 r. – projekt 

69/LIV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Barbara 

Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, 

Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Kalin 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 rok – projekt 70/LIV. 



4a) przedstawienie Radzie projektu uchwały; 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

W trakcie odczytywania projektu uchwały Pan Przewodniczący złożył wniosek o dalsze  

procedowanie bez konieczności odczytywania projektu uchwały w całości.  

 

Głosowano w sprawie: 
wniosek o procedowanie bez konieczności odczytywania projektu uchwały w całości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

Pani Skarbnik przedstawiła Radzie autopoprawki do projektu budżetu Miasta Radymna na rok 

2023. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie autopoprawek do projektu budżetu Miasta Radymna na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

4b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały  

w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 r.; 

 

Pani Skarbnik przedstawiła opinię Regionalnej Izby obrachunkowej do projektu budżetu 

Miasta Radymna na rok 2023. 

 

4c) opinie komisji stałych Rady Miasta Radymna; 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna, 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 



 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

4d) opinia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Radymna  

w sprawie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 r.; 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pan Janusz Sobejko, w zastępstwie Przewodniczącego, 

odczytał opinię Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.  

Opinia Komisji do projektu budżetu Miasta Radymna na rok 2023 wraz z autopoprawkami była 

pozytywna. 

 4e) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 r.; 

 

Pan Burmistrz opisał główne założenia projektu budżetu na rok 2023 oraz przebieg prac nad 

jego przygotowaniem. Podkreślił, że około 45% wydatków budżetowych przewidzianych jest 

na cele inwestycyjne i wymienił planowane największe inwestycje Miasta na 2023 r. 

Pan Burmistrz podziękował Pani Skarbnik oraz wszystkim pracownikom zaangażowanym  

w tworzenie projektu budżetu oraz przygotowanie inwestycji i poprosił Wysoką Radę  

o przyjęcie przedstawionego projektu budżetu Miasta Radymna na rok 2023. 

Pan Janusz Sobejko pogratulował sprawnej pracy nad projektem budżetu i podziękował  

w imieniu własnym i Klubu Radnych Wybierzmy Dobro Radymna. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz wyraził nadzieję, że wnioski nie ujęte w budżecie będą wyczekiwać 

na realizację w miarę wpływu dodatkowych środków. 

Pan Burmistrz podzielił zdanie Pana Zygmunta Uszakiewicza dodając, że może to nastąpić  

w zależności od ogłaszanych naborów i dodał, iż z wydatkami bieżącymi musimy obchodzić 

się bardzo ostrożnie. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że podoba mu się konsekwencja Pana Burmistrza i podkreślił, 

iż powinny być wykonywane najbardziej potrzebne rzeczy chociaż wielu mieszkańców 

oczekuje natychmiastowych działań. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

4f) głosowanie; 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2023 rok wraz z autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

Pan Burmistrz podziękował Radzie za przyjęcie budżetu i zapewnił, że dołoży starań żeby 

został on zrealizowany. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Radymna – projekt 71/LIV. 
 

5a) przedstawienie Radzie projektu uchwały; 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

W trakcie odczytywania projektu uchwały Pan Przewodniczący złożył wniosek o dalsze  

procedowanie bez konieczności odczytywania projektu uchwały w całości. 

 

Głosowano w sprawie: 
wniosek o procedowanie bez konieczności odczytywania projektu uchwały w całości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

Pani Skarbnik przedstawiła Radzie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie autopoprawek do projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 



5b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały  

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

Pani Skarbnik przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna, 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna, 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna – 

projekt 71/LIV, wraz z autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

O godz. 13:01 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godz. 13:20 Pan Przewodniczący wznowił obrady.  

Na Sali Narad było 13 Radnych.  

Obrady opuściła Pani Skarbnik oraz Pan Marek Sobolewski. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 72/LIV. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 



Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 72/LIV.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 73/LIV. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Odpowiadając na pytanie Pana Zygmunta Uszakiewicza, której działki dotyczy uchwała, Pani 

Skarbnik stwierdziła, że boiska po byłej szkole podstawowej. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 73/LIV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych 

dzieci, młodzieży i uczniów do placówek oświatowych – projekt 74/LIV. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży  

i uczniów do placówek oświatowych – projekt 74/LIV. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radymnie – projekt 75/LIV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – bez opinii, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Radymnie – projekt 75/LIV. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, 

Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Tomasz Andrejko, Marek Jackowski, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Kalin 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 5 grudnia 2022 r. według 

właściwości – projekt 76/LIV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku z dnia 5 grudnia 2022 r. według 

właściwości – projekt 76/LIV..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXX/219/2021 Rady Miasta Radymna  

z dnia 7 kwietnia 2021 r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Radymno na lata 2021 - 2025- projekt 

77/LIV. 
 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 



W trakcie odczytywania Pan Przewodniczący złożył wniosek o procedowanie projektu bez 

konieczności odczytywania załączników. 

Pan Mariusz Diawoł złożył wniosek o nieodczytywanie projektów 77/LIV i 78/LIV. 

Pan Edward Piliszko poprosił o odczytanie pkt 7 i Pani Sekretarz odczytała ten punkt 

projektu. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Mariusza Diawoła. 

 

Głosowano w sprawie: 
wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał oznaczonych numerami: 77/LIV i 78/LIV.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXX/219/2021 Rady Miasta Radymna z dnia 7 

kwietnia 2021 r. w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miejskiej Radymno na lata 2021 - 2025- projekt 77/LIV.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXVI/261/2021 Rady Miasta Radymna 



z dnia 12 października 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Radymna- projekt 78/LIV. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXXVI/261/2021 Rady Miasta Radymna z dnia 

12 października 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Miasta Radymna- projekt 78/LIV.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, 

Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 

Sobejko, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

NIEOBECNI (2) 

Joanna Burbeło, Paweł Suchodolski 

13. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
 

Pan Burmistrz, składając sprawozdanie, poinformował o przebiegu inwestycji i ich stopniu 

zaawansowania. Omówił szeroko tematykę związaną z przebudową dróg miejskich  

z uwzględnieniem problemów napotykanych podczas ich realizacji. 

Pan Burmistrz poinformował o przebiegu prac przy remoncie budynku szkolnego w Koszarach. 

Ponadto Pan Burmistrz poinformował o: 

- zakończeniu inwestycji pn. „Wiata spikera wraz z instalacją elektryczną”, 

- zakończeniu przebudowy chodnika na Starym Cmentarzu, 

- podpisaniu umowy na przebudowę ul. Dolnej, 

- złożeniu u Starosty dokumentacji na połączenie SUW Złota Góra z SUW Święte, 

- zakupieniu ciągnika oraz pługu do odśnieżania dla ZGK, 

- podpisaniu umowy na wykonanie zadania pod nazwą: „Konserwacja i obsługa urządzeń 

oświetlenia ulic, placów dróg i miejsc na terenie Miasta Radymna w 2023 r.”, 

- rozstrzygnięciu przetargu na wywóz odpadów komunalnych, 

- zawarciu aktu notarialnego odnośnie zamiany nieruchomości z Kruszgeo, 

- uzyskaniu wszystkich potrzebnych dokumentów i przygotowaniach do podpisania aktu 

notarialnego na przejęcie działek od PKP (rejon ulic Dolnej i Młynarskiej),  

- zakończeniu prac przy przebudowie drogi dojazdowej do pól. 



Odbyła się dyskusja nt. inwestycji oraz zamierzeń inwestycyjnych, podczas której na pytania 

Radnych odpowiadał Pan Burmistrz. W dyskusji udział wzięli: Pan Mariusz Diawoł, Pan 

Zygmunt Uszakiewicz i Pan Marek Jackowski. 

14. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył zapytania ani interpelacji. 

15. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
 

Pani Sekretarz złożyła stosowną informację. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

Pani Sekretarz odczytała postanowienie WSA w Rzeszowie ws. skargi w przedmiocie nie 

podjęcia uchwały przez Radę Miasta Radymna. 

Pani Małgorzata Kalin odczytała oświadczenie ws. przebiegu sesji rady Miasta Radymna  

z dnia 15 listopada 2022 r.  

Podczas odczytywania Pan Przewodniczący stwierdził, iż  przekazywane informacje są 

nieprawdziwe dodając, że Burmistrz i Przewodniczący Rady ma prawo zabierania głosu  

w każdej chwili. 

Pani Małgorzata Kalin dokończyła odczytywać swoje oświadczenie. 

Pan Przewodniczący zacytował przepisy Statutu Miasta Radymna odnoszące się do 

przedstawionego oświadczenia. 

Pan Tomasz Zieliński podziękował za remont schodów na Plac Targowy oraz złożył wniosek 

o poprawę bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych przy kościele pw. Św. Wawrzyńca. 

Pan Marek Jackowski zapytał o możliwość zamontowania lamp na ul. Batorego i Kilińskiego, 

na co pan  Burmistrz poinformował, że opracowywana jest dokumentacja na przebudowę tych 

ulic i jak będzie nabór to zostaną one zgłoszone. 

 

17. Zapytania. 

Pani Małgorzata Kalin zapytała o sprawę blokowania przepływu rzeki Rada, na co Pan 

Burmistrz stwierdził, że sprawa oczyszczania rzeki Rada jest systematycznie zgłaszana do Wód 

Polskich i problem polega na tym, że Wody Polskie nie zawsze mają środki na tego typu 

działania. 

Pan  Burmistrz poinformował o założeniu Księgi Wieczystej – czyli uregulowaniu stanu 

prawnego i będzie się zwracał do Wód Polskich o przekazanie części działek nad rz. Rada na 

rzecz Miasta Radymna. 



Pan Tomasz Zieliński zapytał dlaczego Przewodniczący zarządów Osiedli nie otrzymują 

materiałów na sesję w formie papierowej, na co Pan Przewodniczący stwierdził, że otrzymują 

materiały drogą mailową ale sprawę wyjaśni. 

19. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Burmistrz podziękował za współpracę w 2022 r. i dokonał pozytywnej oceny mijającego 

roku i współpracy z Radą oraz życzył na rok przyszły dalszej dobrej współpracy dla dobra 

mieszkańców. Pan Burmistrz złożył wszystkim życzenia noworoczne. 

Pan Burmistrz podziękował mieszkańcom Radymna za pomoc udzielaną uchodźcom  

z Ukrainy. 

Pan Burmistrz wyraził nadzieję, że w Nowym Roku uda się zrealizować wszystkie zamierzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował za pracę w 2022 roku Radnym oraz mieszkańcom, 

stowarzyszeniom, pracownikom Urzędu Miasta i Burmistrzowi za pracę w 2022 r. i wyraził 

nadzieję, że następny rok będzie lepszy. 

Pan Przewodniczący złożył też życzenia noworoczne. 

Pan Przewodniczący o godz. 14:46 zakończył obrady LIV sesji Rady Miasta Radymna. 

  

Przewodniczący 

Rady Miasta Radymna 

Andrzej Pacek 

Protokołował: Henryk Wolski 

 

 

……………………………… 

 


